
Obec Vyšný Kazimír, Obecný úrad 57, 094 09 Sedliská 

 
       Zápisnica 

                             zo zasadnutia OZ konaného dňa 21.8.2020 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny  

 

Bod 1. Otvorenie - Rokovanie OZ otvoril a viedol Bc. Michal Duda starosta obce, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Starosta konštatoval, že počet prítomných 

poslancov je 4, p. Gajdoš sa ospravedlnil.  OZ je uznášania schopné. 

 

Bod 2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa -  Za overovateľov 

zápisnice boli určení p. Erik Ivanov a p. Stanislav Obický. 

zapisovateľka Mgr. Katarína Baranová. 

 

Hlasovanie: Za – 4 (Ferčák, Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 3 Kontrola plnenia uznesenia  - starosta predniesol kontrolu uznesenia, 

skonštatoval, že uznesenie sa plní. Bližšie sa vrátil k bodu „Žiadosť o odkúpenie 

časti obecného pozemku – breh rybníka zo strany rekreačného areálu Lysá hora“ 

– geodet bol vyznačiť pozemok . Jedná sa o hrádzu, ktorú nie je možné odpredať.  

 

Bod 4  Program rokovania OZ 

1./   Otvorenie 

2./   Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3./   Kontrola plnenia uznesenia 

4./   Schválenie programu rokovania 

5./   Rozpočtové opatrenie č. 3/2020 (návrh) 

6./   Projekt na rozšírenie NN siete v rozšírenom intraviláne a v chatovej oblasti 

7./   Návrh Zmluvy o uzavretí budúcej zmluvy o výkone správy majetku 

(prevádzkovaní majetku obce – vodovod) 

8./   Návrh možnosti presunúť finančné prostriedky v rámci rozpočtu obce 

z kapitoly na kapitolu maximálne do sumy 300 € do právomoci starostu obce 

9./   Návrh Zmluvy o zriadení vecného bremena s vlastníkmi nehnuteľnosti, cez 

ktoré prechádza vodovod    

10./  Rôzne 

 

- P. Obický interpeloval starostu, že poslanci dostávajú málo materiálov 

a nemôžu sa pripraviť na obecné zastupiteľstvo 



- Starosta – všetky dôležité materiály boli dané s pozvánkou –  Zmluva 

o uzavretí budúcej zmluvy o výkone správy majetku (prevádzkovaní 

majetku obce – vodovod), rozpočtové opatrenie, ostatné informácie budú 

vysvetlené a podané na obecnom zastupiteľstve 

Hlasovanie: Za – 4 (Ferčák, Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

 

Bod 5 – Rozpočtové opatrenie č. 3/2020 Starosta predlžil prítomným poslancom 

návrh na rozpočtové opatrenie č. 3/2020. 

p. Obický interpeloval starostu ohľadom zníženia položky za prenájom pozemku, 

keďže v júni bolo schválených 8 000 €. 

Starosta – aby bolo možné spustiť vodovod v tomto roku, bolo potrebné urobiť 

elektrinu v prečerpávačke, na čo sme v tomto roku nedostali finančné prostriedky. 

Preto to tohto roku zafinancuje dodávateľ. Kvôli tomu došlo k zníženie financií 

za prenájom.  

p. Obický – návrh na zníženie položky na revíziu v kultúrnom dome, prečo 

starosta – revízia už nie je platná, ale vyskytol sa problém s parketami, po oprave 

sa parkety znova vyfúkli. Pandémia negatívne ovplyvnila aj rozpočty samospráv, 

ak nechceme skončiť s nulou na účte na konci roka, musíme sa správať 

hospodárne. 

p. Obický – kvôli čomu sa robila ďalšia projektová dokumentácia na vodovod 

starosta – potrebujeme jednu ucelenú dokumentáciu pre Východoslovenskú 

vodárenská spoločnosť, ktorá bude preberať stavbu na prevádzkovanie. 

 

Hlasovanie: Za – 4 (Ferčák, Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Prevod z rezervného fondu vo výške 9 000 €, na kapitálové výdavky podľa 

schváleného rozpočtu  a splátku úveru (348 €). 

 

Hlasovanie: Za – 4 (Ferčák, Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

 

Bod 6 -  Rozšírenie NN siete – starosta informoval poslancov, že  bola plánovaná 

prekládka rozvodnej skrine v areáli rybníka, to sa však nedá, tak sme požiadali 

VSD o rozšírenie NN siete. Projekt robí Ing. Kríž. Obec zaplatí za projekt. 

Vlastníci jednotlivých nehnuteľností zaplatia obci a obec následne VSD za 



zriadenie prípojok pre jednotlivé odberné miesta. Po ukončení VSD financie vráti 

aj za projekt, aj za napojenie. Následne sa finančné prostriedky vrátia majiteľom 

nehnuteľností.  Rozšírenie NN siete v chatovej oblasti VSD už schválila,  v dolnej 

časti obce, kde je rozšírený intravilán  je podaná žiadosť, čakáme na odpoveď.  

p. Obický – sám si pri výstavbe rodinného domu kupoval elektrický stĺp, 

nesúhlasí, aby na jeho pozemku boli ďalšie stĺpy. 

Starosta – ešte nemáme projekt k rozšírenie NN siete, tento bod je daný na 

vedomie. 

 

Bod 7 – Návrh Zmluvy o uzavretí budúcej zmluvy o výkone správy majetku 

(prevádzkovaní majetku obce – vodovod) 

-  starosta informoval prítomných poslancov o postupe pri prevádzkovaní 

vodovodu zo strany VVS. Majetok ostáva obecný, VVS bude prevádzkovať 

vodovod. Aj keby sme mali certifikovaného človeka, aj tak by sme museli za vodu 

platiť VVS. 

p. Obický – pozná obce, ktoré si sami spravujú vodovod, VVS preberá len tie, 

ktoré sú pre nich výhodné. Aká bude cena za vodu. 

starosta – v tejto zmluve sa cena neurčuje, cenu si dohodne každá domácnosť vo 

svojej zmluve s VVS. Túto Zmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o výkone správy 

majetku potrebujeme doložiť ku kolaudácii. Potom bude podpísaná už Zmluva 

o výkone správy majetku, kde budú dohodnuté presne všetky podmienky. Túto 

zmluvu si pred podpísaním presne vysvetlíme a rozoberieme na obecnom 

zastupiteľstve. 

p. Hričák – aj keby bola prevádzkovateľom obec, za vodu by sme museli platiť. 

Obce, ktoré prevádzkujú vodovod už žiadajú VVS, aby to prevzala.  

 

Po rozprave poslanci schválili návrh Zmluvy o uzavretí budúcej zmluvy o výkone 

správy majetku. 

Hlasovanie: Za – 4 (Ferčák, Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

 

Bod 8 – pracovníčka OcU p. Baranová predniesla návrh na možnosť presunúť 

finančné prostriedky v rámci rozpočtu obce z kapitoly na kapitolu maximálne do 

sumy 300 € do právomoci starostu obce, ktorý odôvodnila tým, že  môže vzniknúť 

situácia na konci štvrťroka (keďže obec podáva výkazy na Ministerstvo financií 

štvrťročne),  že sa niečo pokazí alebo bude havarijný stav a nebude možné urobiť 

opravu, keďže to nie je v rozpočte. Tým, že obec má napätý rozpočet je 

v mnohých prípadoch nemožné presunúť finančné prostriedky z položky na 

položku v rámci kapitoly.  

Poslanci schválili možnosť starostovi obce  upraviť rozpočet obce presunutím 

finančných prostriedkov z kapitoly na kapitoly maximálne do sumy 200 €,  



v prípade riešenia opráv na obecnom majetku  alebo v prípade riešenia 

havaríjneho stavu.  

Hlasovanie: Za – 4 (Ferčák, Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 9 Návrh Zmluvy o zriadení vecného bremena s vlastníkmi nehnuteľnosti, cez 

ktoré prechádza vodovod   – pri stavebnom povolení na vodovod musel každý 

vlastník nehnuteľnosti, cez ktorú prechádza vodovodné potrubie podpísať 

Zmluvu o budúcej zmluve. Teraz pri preberaní musí byť podpísaná Zmluva 

o zriadení vecného bremena s vlastníkmi nehnuteľnosti, a zapísaná aj na LV. 

Keďže za zápis každej zmluvy sa platí správny poplatok 66 €, obec neurobí 

s každým povinným samostatnú zmluvu, ale bude to zhrnuté do 3  alebo 4 zmlúv.  

 

 

Bod 10 Rôzne 

- Starosta informoval prítomných poslancov o podpísaní zmluvy 

o poskytnutí dotácie s PSK na akciu Deň obce spojený so športovým dňom, 

kedy sme počítali so slávnostným odovzdaním multifunkčného areálu 

občanom. Avšak nastáva otázka čo s otvorením, keďže je zhoršená 

epidemiologická situácia v okrese, RUVZ vo Vranove n. T. prijal ďalšie 

obmedzenia. Starosta navrhuje, aby to zatiaľ ostalo otvorené, akciu 

môžeme usporiadať na základe zmluvy do 31.10. Starosta obce vyzval p. 

Obického, aby zistil, čo s finančnými prostriedkami z PSK, ktoré nebudú 

vyčerpané kvôli situácii s koronavírusom. 

- Starosta predniesol požiadavku pracovníkov z firmy Betpres, s.r.o., ktorý 

sa podieľali v našej obci na výstavbe vodovodu – guláš, aby sa spoločne 

stretli aj s poslancami. Robotníci poskytnú mäso aj ryby. 

p. Obický – je proti, ide o biznis, 

starosta – z obecných peňazí nepôjde, dá vedieť poslancom kedy to bude, 

nech sa zariadia ako uznajú za vhodné 

Kolaudácia vodovodu – keď sa ukončia práce, dáme žiadosť na kolaudáciu, 

predpoklad je druhá polovica septembra. Ing. Kulich z VVS tvrdí, že druhý 

vodojem pre našu obec nie je potrebný, jeden postačuje pre takýto počet 

obyvateľov. Zároveň je potrebné apelovať na občanov, aby sa napojili na 

vodovod, pretože ak bude malý odber, voda bude kysnúť v potrubí. Je potrebné, 

aby sa pripojilo aspoň 30 domácností, inak nám vodu nespustia.  

P. Hričák interpeloval starostu ohľadom jednej prípojky navyše pre rodinu 

Barnovu. Mal zvolať poslancov, keď chcel dať niekomu navyše prípojky a inému 



zobrať.  Starosta vysvetlil, že nebudú mať urobený chalupári, č.d. 14. Ale 

presunulo sa to pre našich občanov, dôchodcov.  

 

Presunie dopravnej značky – koniec obce. Starosta informoval, že pozemok za 

značkou, ktorá označuje koniec obce je predaný novému vlastníkovi, ktorý si 

požiadal o stavebné povolenie, ale je problém napojiť sa z pozemku na hlavnú 

cestu. Dopravný inšpektorát  túto žiadosť zamietol. Bolo opätovne zvolané 

stretnutie – Okresný úrad, odbor cestnej dopravy a pozemných  komunikácií,  

Správa a údržba ciest Prešovského samosprávneho kraja, oblasť Vranov nad 

Topľou  a Okresný dopravný inšpektorát. Avšak ani po stretnutí ODI nesúhlasí 

s napojením na hlavnú cestu. 

 

Oplotenie schodiska a multifunkčného areálu – schodisko už je oplotené, ostatné 

práce pokračujú. 

 

Starosta informoval, že sa vrátil späť p. Dušan Mašlanka, ktorý nemá kde bývať. 

Dočasne je preto v chatke na rybníku. 

 

 

 

 Keďže program jednania OZ sa vyčerpal, starosta poďakoval prítomným za účasť 

a ukončil zasadnutie OZ. 
 

Vo Vyšnom Kazimíri dňa 21.8.2020 

 

 

 Zapísala: Mgr. Katarína Baranová                        ......................................... 

 

 

 Zápisnicu overili:  

 

Stanislav Obický                                                      ..........................................  

 

Erik Ivanov                                                               .......................................... 

 

 

 

 

 

                                                                                      Bc. Michal Duda 

                                                                                         starosta obce        

 
 



Rozpočtové opatrenie č. 3/2020 
Podľa § 14 ods.1 Zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

Príjmová časť 

Zdroj Položka Názov položky Schválený 

rozpočet   

Úprava Upravený 

rozpočet 

41 212002 Prenájom pozemku 

(Betpres) 

8 000  - 3 000 5 000 

43 233001 Predaj pozemku 0 120 120 

 

Výdavková časť  

Zdroj Funkčná 

klasifikácia 

Položka Názov položky Schválený 

rozpočet 

Úprava Upravený 

rozpočet 

41 0820 637004 Revízia el. 

zariadenia 

a rozvodov 

v kultúrnom 

dome 

500 -500 0 

41 0820 637004 Oprava podlahy 

v kultúrnom 

dome 

500 +500 1000 

 

 

Kapitálové výdavky 

Zdroj Funkčná 

klasifikácia 

Položka Názov položky Schválený 

rozpočet 

Úprava Upravený 

rozpočet 

41 0620 717001 Výstavba 

vodovodu – 

spolufinancovanie 

7895 -2 895 5 000 

46 0620 717001 Výstavba 

vodovodu – 

spolufinancovanie 

0 + 2895 2 895 

46 0620 716 Projektová 

dokumentácia - 

vodovod 

0 +300 300 

46 0620 717 Oprava objektov 

v areáli rybníka 

4 000 - 4 000 0 

 

 

Prevod z rezervného fondu (finančné prostriedky z minulých rokov) vo výške 9 000 €, na 

kapitálové výdavky podľa schváleného rozpočtu  a splátku úveru (348 €).  

 

Schválené: 21.8.2020, uznesenie č. 11/2020  

 

                                                                Bc. Michal Duda 

                                                                                          starosta obce   

 


